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Information 

1. Uppföljning av VD 3 med VC 
Föredragande: Christina Olson och Dennis Hjelmström 

Vid verksamhetsdialog 3 låg fokus på följande frågor.  

 Frånvaro/närvaro (VP-uppdrag) 
 Extra anpassningar/särskilt stöd (VP-uppdrag) 
 Rektors ansvar (Läroplan) 
 Etablera mål och förväntningar (Robinson) 
 Övergång och samverkan (Läroplan) 
 Övrigt (aktuella frågor) 

 
Utifrån verksamhetschefernas dialoger med enheterna genomfördes en verksamhetsdialog 

mellan Tony och verksamhetschefer den 23 juni. Christian och Dennis går igenom varje 

område och beskriver läget och slutsatserna. Inom varje område har det skett framsteg, 

samtidigt som utmaningar kvarstår. En stor del av utvecklingsarbetet kommer att fortsatt 

ske inom ramen för ”VP-uppdragen”. Planerna för dessa ska vara uppdaterade per den 30 

september. 

2. Slutversion VP 21/22 Helsingborgs stads skolor  
Föredragande: Lila Ericsson 

Lila informerade att Verksamhetsplan för Helsingborgs stads skolor läsår 21/22 beslutades 

13 augusti. Den var också temat på Elevcentrerat den 26 augusti. På Elevcentrerat fick även 

rektorerna återkoppling från VD3. 
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3. Inriktning mål och ekonomi 2022 

Föredragande: Birgitta Forssman 

 

Birgitta gick igenom inriktning och de ekonomiska förutsättningarna inför 2022 

 

4. Kort, kort info 

 SBS- återkoppling ”inkät”  
Genomgång av den ”inkät” som genomförts i ledningsgruppen samt analysgruppen 

för SBS, inför huvudmannens delavstämning till SBS. Reflektioner från inkäten 

delgavs i mindre grupperingar (något vi känner igen, något vi är förvånade över).  

Gruppen enades om att vi behöver få arbetet med SBS mer levande mellan tillfällena 

och beröra det vid våra ledningsgruppsmöten. Peter och Thomas kommer att ta upp 

våra önskemål om utvecklat arbete med Umeå universitet för att få ihop det med det 

dagliga arbetet.  

Dialog 

Ingen dialogpunkter 


